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﻿
Dear Elkie,
 
Good News! More commission now for Stellar !  For details please refer to the attached extra SMPA notification letter.
 
 

Scenario Customer Offer Broker Offer

  FYP Rebate Extra FYP Rebate
Prepayment
Interest

Extra
Prepayment
Interest

Existing FYC on
Stellar

Extra
Commission
during
Campaign
Period

Bonus
Commission
during
Campaign
Period Remarks

Prepayment
with e-Contract
& e-Advice 3% 2% 1.50% 3.50% 26% 6.50% N/A Total 32.5%
Prepayment
with
hardcopies 3% 2% 1.50% N/A 26% 6.50% 3.50% Total 36%
Annual
Premium (no
prepayment) 3% 2% 1.50% N/A 26% 6.50% 3.50% Total 36%

  For all clients For MPF clients

For all
prepayment
clients

For
prepayment
clients with e-
Contract & e-
Advice        

  FYP Rebate Capped at USD 6,410 No Cap        

 
 
 
Best regards,
 
 
Liz Leung | Financial Intermediaries
 
Sun Life Hong Kong Limited (Incorporated in Bermuda with limited liability)
Phone: 2103 8316 | Mobile: 9103 6251 | Email: liz.cy.leung@sunlife.com
2/F Cheung Kei Center, Tower A, No. 18 Hung Luen Road, Hunghom, Kowloon, Hong Kong
Life's brighter under the sun
 
 
___________________________________________________________________________

This e-mail message (including attachments, if any) is intended for the use of the individual or entity to which it is addressed and may contain information that is privileged, proprietary, confidential and exempt from
disclosure. If you are not the intended recipient, you are notified that any dissemination, distribution or copying of this communication is strictly prohibited. If you have received this communication in error, please notify
the sender and erase this e-mail message immediately.

The information contained in this email and any attachment(s) is not a research report and is not intended as such. This material is provided for information
only. Neither the information nor any views expressed herein constitutes an offer or recommendation to subscribe or terminate or the solicitation of an offer to
subscribe or terminate any investment or insurance policies. ZUU Financial Services Limited (“ZUU”) (including any of its affiliates) has not independently
verified the information in this email and does not accept any liability whatsoever for any loss howsoever arising from any use of this email or its contents or
otherwise arising in connection therewith. Transactions involving investment and insurance policies mentioned herein may not be suitable for all. Clients should
make their own independent assessment of whether this information is suitable for their purposes. This communication is for distribution only to clients of
ZUU. Without ZUU's written authorization, any form of quotation, reproduction, or transmission to third parties is prohibited, or may be subject to legal action.
This communication is not directed at, or intended for distribution to or use by, any person or entity who is a citizen or resident of or located in any jurisdiction
where such distribution, publication, availability, or use would be contrary to applicable law or regulation, or which would subject ZUU to any registration or
licensing requirement within such jurisdiction. This email and any attachments are being sent by ZUU and may be confidential. If you are not the intended
recipient, please notify the sender immediately by email and delete all copies of this message and any attachments.
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Stellar is the first ESG-focused savings 
plan in the market* that focuses on 
investing in assets that meet global 
benchmarks of sustainability across 
environmental, social, and governance 
categories. Through Stellar, you 
can build your wealth while making 
a positive impact in our world and 
ensuring you leave a meaningful legacy 
for your future generations.


For Financial Intermediaries only


Make a difference by supporting The Green Earth’s “Rethink Plastic” 
Education Campaign


From now until June 30, 2022, in addition to enjoying the above special offers when you successfully apply for 
Stellar, a donation of HKD130 will also be made on your behalf to support “Rethink Plastic” Education Campaign 
organized by The Green Earth, an environmental charity organization+. The campaign is a long-term initiative 
designed to raise public awareness on plastic pollution issues in Hong Kong and encourage the public to use 
plastic and manage plastic waste responsibly. The donation will go towards a range of educational programs 
that help create a sustainable living environment and zero-waste culture for a healthier, greener city!


Please visit rethinkplastic.greenearth.org.hk for more about the "Rethink Plastic" Education Campaign.


*	This is based on market conditions as of April 12, 2022 and comparison among other 
savings plans for new Composite and Long Term Businesses as defined by the Insurance 
Authority in the Register of Authorized Insurers.


+	All donations and offers are subject to relevant terms and conditions. The maximum 
aggregated premium rebate(s) under the Stellar Welcome Offer and Exclusive Stellar Offer 
for Selected Sun Life Clients is capped at USD6,410 for the same insured and policy owner.


Stellar Client Offers
(Campaign Code: A0200A)


Enjoy premium rebate
and make a difference


to our world


Stellar Welcome Offer 
From now until June 30, 2022, if you successfully apply for Stellar
and such policy is issued by July 31, 2022, you will be entitled to a 3% premium rebate+


on your Annualized First Year Premium (“AFYP”)!


Stellar Green Offer
As a token of appreciation for your support of environmental protection, you will be entitled to a total 
of 5% p.a. guaranteed prepayment interest rate+ for using our electronic services (i.e., eContract 
and eAdvice) if you fulfill the Stellar Welcome Offer requirements; and prepay all your future premiums 
upon issuance of your Stellar policy.


Exclusive Stellar Offer for Selected Sun Life Clients
As our Selected Sun Life Client, you can enjoy an extra 2% premium rebate+ on your AFYP by 
providing your account information in the “Selected Sun Life Clients Form”.



http://rethinkplastic.greenearth.org.hk/en





General Terms and Conditions of the Stellar Client Offers
1.	 The Stellar Client Offers include the (1) Stellar Welcome Offer, (2) Stellar Green Offer, and (3) Exclusive Stellar Offer for Selected Sun Life Client 


("Exclusive Offer"), (each, known as an “Offer”, “collectively known as the Offers”). The General Terms and Conditions of the Stellar Client Offers 
apply to all the Offers.


2.	 The promotion period of the Stellar Client Offers is from April 13, 2022 to June 30, 2022, both days inclusive (“Promotion Period”).


3.	 To be entitled to these Offers, the relevant policy(ies) enjoying the Stellar Welcome Premium Rebate (stated in clause 15) or Exclusive Offer 
Premium Rebate (stated in clause 23) (collectively known as “Premium Rebate(s)”) must be in force and without any outstanding premium 
when the relevant Premium Rebate(s) is/are credited to the policy account (please refer to the relevant clause below). A letter will be sent to 
the policy owner upon completion of issuing the relevant Premium Rebate(s).


4.	 The maximum aggregated Premium Rebate for the same insured and policy owner under the Stellar Welcome Offer and Exclusive Offer is 
capped at USD6,410.


5.	 If a client successfully applies for more than one eligible Stellar application under the Stellar Welcome Offer and/or Exclusive Offer, the Premium 
Rebate amount will be calculated and credited to the corresponding Stellar policy chronologically by issue date until it reaches USD6,410.


6.	 Under the Stellar Welcome Offer and/or Exclusive Offer:


a.	For policy owners who pay future premiums at the time of the policy issuance under a prepayment arrangement, the net premium they need 
to pay for the policy shall be equal to the total premium payable before applying for the Stellar Welcome Offer and/or Exclusive Offer minus 
the Stellar Welcome Premium Rebate and/or Exclusive Offer Premium Rebate under the Stellar Welcome Offer and/or Exclusive Offer.


b.	The interest on prepaid premium(s) of the eligible Stellar application is not guaranteed and will be changed by Sun Life Hong Kong Limited 
(“Sun Life”) from time to time. Policy owners may need to pay for any shortfall if the prepaid premium is insufficient to cover future premiums.


7.	 The exchange rate of USD1 to HKD7.8 is used for these Offer(s), where applicable.


8.	 The amount of the Stellar Welcome Premium Rebate and Exclusive Offer Premium Rebate will be rounded to the nearest US Dollar.


9.	 Sun Life reserves the right to vary the method of issuing the relevant Premium Rebate(s) at any time without prior notice.


10.	 In case the policy owners request to cancel the relevant policy during the cooling-off period, subject to the then prevailing administrative 
rules, the actual premium paid by the policy owner will be used to calculate the amount of premium refund.


11.	 The relevant Premium Rebate(s) cannot be transferred or redeemed for cash.


12.	These Offers can be used in conjunction with other product campaigns in this leaflet but cannot be used in conjunction with any other product 
campaign(s) offered by Sun Life.


13.	Sun Life reserves the right to vary, suspend or cancel these Offers and amend the terms and conditions at any time without prior notice. In the 
event of any disputes, the decision of Sun Life will be final and conclusive.


Terms and Conditions of the Stellar Welcome Offer (“Stellar Welcome Offer”): 
14.	The Stellar Welcome Offer is only applicable upon the successful application(s) of Stellar submitted during the Promotion Period and such 


policy(ies) must be issued by Sun Life on or before July 31, 2022 (“Eligible Stellar Application”).


15.	All Eligible Stellar Applications can enjoy a one-off 3% premium rebate on the AFYP (“Stellar Welcome Premium Rebate”). The AFYP is 
calculated based on the premium (including premium loading, if any) of the Eligible Stellar Application and all premiums of the rider attaching 
onto the policies and levy are excluded.


16.	For any policy change made by policy owners on or before December 31, 2022, the amount of the Stellar Welcome Premium Rebate will be 
adjusted accordingly.


17.	 For policy owners who do not prepay all future premiums at the time of policy issuance, the Stellar Welcome Premium Rebate will be credited 
to the policy account of Eligible Stellar Application(s) in January 2023 for future premium payment.


Terms and Conditions of the Stellar Green Offer (“Stellar Green Offer”):
18.	All Eligible Stellar Applications can enjoy a guaranteed 5% p.a. prepayment interest rate if: 


a.	eContract and eAdvice are selected for the Eligible Stellar Application; and


b.	the policy owners pay all future premiums at the time of the policy issuance under a prepayment arrangement.


19. For policy owners who pay future premiums at the time of the policy issuance under a prepayment arrangement, the net premium they need 
to pay for the policy shall be equal to the total premiums payable stated in the prepayment of premiums illustration minus Stellar Welcome 
Premium Rebate and/or Exclusive Offer Premium Rebate under the Stellar Welcome Offer and/or Exclusive Offer.


20.	Partial withdrawal of the prepaid amount is not allowed. Any full withdrawal of the prepaid amount will be subject to a surcharge of 5% on the 
amount withdrawn. Policy owners may need to pay future premiums according to the premium payment mode.


Terms and Conditions of the Exclusive Offer:
21.	This Exclusive Offer is only applicable to Selected Sun Life Clients (as defined below) with an Eligible Stellar Application under the Stellar 


Welcome Offer.


22.	Selected Sun Life Client means a current member of the Sun Life Pensions and Group Insurance.


23.	All Eligible Stellar Applications can enjoy an extra one-off 2% premium rebate on the AFYP (“Exclusive Offer Premium Rebate”). The AFYP is 
calculated based on the premium (including premium loading, if any) of the Eligible Stellar Application and all premiums of the rider attaching 
onto the policies and levy are excluded.


24.	To be entitled to this Exclusive Offer, the policy owner must provide relevant information by completing the “Selected Sun Life Clients Form”, 
which needs to be submitted together with the relevant application(s). The policy owner must be a Selected Sun Life Client at the time of 
application and the premium rebate will be credited to the policy account of eligible application(s).


25. For any policy change made by policy owners on or before December 31, 2022, the amount of the Exclusive Offer Premium Rebate will be 
adjusted accordingly.


26. For policy owners who do not prepay all future premiums at the time of policy issuance, the Exclusive Offer Premium Rebate will be credited 
to the policy account of Eligible Stellar Application(s) in January 2023 for future premium payment.







Sun Life Hong Kong Limited
(Incorporated in Bermuda with limited liability)


Client Service Centre
G/F, Cheung Kei Center Tower B, No. 18 Hung Luen Road,
Hunghom, Kowloon, Hong Kong


Client Service Hotline: 2103 8928     sunlife.com.hk


A member of the Sun Life group of companies.    Head Office in Toronto, Canada.
Printed in April 2022     Issued by Sun Life Hong Kong Limited


Terms and Conditions of the donation to The Green Earth's “Rethink Plastic” Education Campaign:
27.	 The donation is applicable to all Eligible Stellar Application under the Stellar Green Offer. 


28.	A donation of HKD130 will be made by Sun Life to The Green Earth per each Eligible Stellar Application under the Stellar Green Offer. The 
maximum aggregated donation made by Sun Life in total is capped at HKD130,000.


29.	No receipt or any other form of document and/or record will be issued or made available to policy owners or clients of the Eligible Stellar 
Application under the Stellar Green Offer by Sun Life or the beneficiary of the donation for tax deduction or other purposes.


30.	Sun Life reserves the right to vary, suspend or cancel the donation and amend the terms and conditions, and change the beneficiary of the 
donation at any time without prior notice. In the event of any disputes, the decision of Sun Life will be final and conclusive.


Notes:
•	 You should choose relevant insurance products according to your own or actual needs. Please consider your own needs and affordability before 


buying additional insurance products.


•	 This material contains general information only. It does not constitute any offer to sell any policy. For more details of the product features 
including the risk disclosure, please refer to the product brochure. Please also refer to a sample Policy Document, which will be provided upon 
request, for details including definitions and full terms and conditions. If there is any conflict between the Policy Document and this leaflet, 
the Policy Document shall prevail.


For more information of the above offers and plan, please contact your Advisor.
This leaflet is intended to be distributed in Hong Kong only and shall not be construed as an offer to sell or a solicitation to buy or a provision of any 
of Sun Life’s products outside Hong Kong.







富越儲蓄計劃是市場第一個主打環境、


社會及管治（ESG）概念的儲蓄產品*，


旨在投資於在ESG領域符合全球可持續


發展標準的資產。富越儲蓄計劃讓您


累積財富，並為世界帶來正面影響。


當您將財富傳承後代，您的子孫亦將


見證您所建立的人生意義非凡。


支持綠惜地球「思塑」教育項目，讓世界變得更好
由即日起至 2022年 6月 30日，凡成功投保富越儲蓄計劃，在您享有以上特別優惠的同時，我們更會
代您捐出港元 130予慈善環保組織綠惜地球，支持該組織的「思塑」教育項目 +。「思塑」教育項目是一個
長期項目，旨在提升社會大眾對香港塑膠污染問題的認知，並鼓勵市民以更負責任的方法使用塑膠和
妥善處理塑膠廢物。捐款會用以支持一系列的教育項目以建立可持續的生活環境，建構更健康、更綠色
的城市。


請瀏覽 rethinkplastic.greenearth.org.hk以了解更多「思塑」教育項目。


*	根據保險業監管局獲授權的保險人登記冊中，截止2022年4月12日，經營綜合業務及
長期業務的保險公司所提供之新造保單的儲蓄計劃進行比較。


+	所有捐款及優惠受相關的條款及細則約束。就同一受保人及保單主權人，富越迎新優惠
及特選永明客戶尊享富越優惠的保費回贈總額上限為美元6,410。


富越客戶優惠
（推廣編號：A0200A）


把握保費回贈優惠
並讓世界變得更好


只 適 用 於 金 融 企 業 中 介


富越迎新優惠 
由即日起至2022年6月30日，凡成功投保富越儲蓄計劃，
而該保單於2022年7月31日或之前繕發，您即可享首年年度化保費3% 保費回贈 +！


富越永續優惠 
如您使用我們的電子服務（即電子保單和電子通知服務），並且符合富越迎新優惠的要求，
以及在富越儲蓄計劃保單繕發時預繳全數保費，即合資格獲享每年 5% 保證預繳息率 +，
以答謝您對保護環境作出的支持。


特選永明客戶尊享富越優惠 
貴為特選永明金融客戶，只要您填寫「特選永明客戶表格」提供相關帳戶資料，可享有額外
首年年度化保費2% 保費回贈 +。



http://rethinkplastic.greenearth.org.hk





富越客戶優惠之一般條款及細則：


1.	 富越客戶優惠包括（1）富越迎新優惠、（2）富越永續優惠，以及（3）特選永明客戶尊享富越優惠（「尊享優惠」），（各自稱為「優惠」，統稱
「優惠」）。而富越客戶優惠之一般條款及細則適用於所有優惠。


2.	 富越客戶優惠的推廣期為 2022 年 4 月 13 日至 2022 年 6 月 30 日，包括首尾兩天（「推廣期」）。


3.	 有關保單必需於富越迎新保費回贈（如條款 15 所示）或尊享優惠保費回贈（如條款 23 所示）（統稱「保費回贈」）存入相關保單帳戶時，仍然生效並
沒有任何未繳保費，方可獲享此優惠。當相關的保費回贈發出後（請參閱下列相關條款），保單主權人將獲專函通知。


4.	 就同一受保人及保單主權人，富越迎新優惠及尊享優惠的保費回贈總額上限為美元 6,410。


5.	 如客戶在富越迎新優惠及／或尊享優惠下遞交多於一份合資格富越儲蓄計劃申請，將按每份合資格富越儲蓄計劃申請的保單繕發日期次序來
計算保費回贈金額及存入該保單，直至保費回贈總額達到美元 6,410。


6.	 在富越迎新優惠及／或尊享優惠下：


a.	 若保單主權人於保單繕發時預繳全數保費，則保單主權人只須繳付保單之淨額保費，淨額保費為申請富越迎新優惠及／或尊享優惠前的
總保費扣除富越迎新優惠及／尊享優惠之富越迎新保費回贈及／或尊享優惠保費回贈。


b.	 合資格富越儲蓄計劃申請的保單預繳保費之利息並非保證及香港永明金融有限公司（「永明金融」）可不時更改而不另行通知。若已預繳之保費
不足以支付日後之保費，則保單主權人或須支付保費差額。


7.	 富越客戶優惠的兌換率為美元 1 兌港元 7.8（如適用）。


8.	 富越迎新保費回贈及尊享優惠保費回贈的金額將調至最接近之整數（以美元計）。


9.	 永明金融保留在不作任何事前通知的情況下，隨時修改支付相關的保費回贈方式的權利。


10.	若保單主權人於冷靜期內要求取消保單，在符合當時的行政規則下，保費退回金額會按保單主權人的實際繳付保費計算。


11.	相關的保費回贈不可轉讓或兌換成現金。


12.	除了此單張內的產品推廣活動外，富越客戶優惠不能與永明金融之其他產品推廣活動一併使用。


13.	永明金融保留在不作任何事前通知的情況下，隨時修改、暫停或取消富越客戶優惠及修改其條款及細則的權利。如有任何爭議，永明金融保留
最終決定權。


富越迎新優惠（「富越迎新優惠」）之條款及細則：


14.	富越迎新優惠只適用於在推廣期期間成功投保富越儲蓄計劃，而該保單於 2022 年 7 月 31 日或之前由永明金融繕發（「合資格富越申請」）。


15.	所有合資格富越申請均可享一次性首年年度化保費 3% 保費回贈（「富越迎新保費回贈」）。首年年度化保費將根據合資格富越申請的保費（包括
額外保費，如有）計算。此保單的所有附加保障的保費及保費徵費並不享有此優惠。


16.	若保單主權人於 2022 年 12 月 31 日或之前就保單作出任何更改，富越迎新保費回贈的金額將因應調整。


17.	若保單主權人於保單繕發時沒有預繳全數保費，富越迎新保費回贈將於 2023 年 1 月內存入合資格富越申請的保單帳戶內以繳付日後之保費。


富越永續優惠（「富越永續優惠」）之條款及細則：


18.	所有合資格富越申請客戶均可享保證每年 5% 預繳息率，如：


a.	 客戶為其合資格富越申請選擇電子保單和電子通知服務；及


b.	 保單主權人於保單繕發時預繳全數保費。


19.	若保單主權人於保單繕發時預繳全數保費，則保單主權人只須繳付保單之淨額保費，淨額保費為預繳保費說明所示之應付保費總額扣除富越
迎新優惠及／尊享優惠之富越迎新保費回贈及／或尊享優惠保費回贈。


20.	不可部分提取預繳金額，任何全數提取預繳金額將須支付提取金額 5% 的附加費。保單主權人或須根據保費繳付模式來支付往後之保費。


尊享優惠之條款及細則：


21.	此尊享優惠只適用於持有在富越迎新優惠下的合資格富越申請的特選永明客戶（定義如下）。


22.	特選永明客戶即永明金融的退休金計劃及團體人壽保險的現行成員。


23.	所有合資格富越申請均可享一次性額外首年年度化保費 2% 保費回贈（「尊享優惠保費回贈」）。首年年度化保費將根據合資格富越申請的保費
（包括額外保費，如有）計算。此保單的所有附加保障的保費及保費徵費並不享有此尊享優惠。


24.	保單主權人必須填寫「特選永明客戶表格」以提供相關帳戶資料，而此表格必須與相關申請一併遞交。保單主權人必須於申請時及保費回贈存入
合資格申請的帳戶時，仍是特選永明客戶，方可獲享此尊享優惠。


25. 若保單主權人於 2022 年 12 月 31 日或之前就保單作出任何更改，尊享優惠保費回贈的金額將因應調整。


26. 若保單主權人於保單繕發時沒有預繳全數保費，尊享優惠保費回贈將於 2023 年 1 月內存入合資格富越申請的保單帳戶內以繳付日後之保費。







香港永明金融有限公司
（於百慕達註冊成立之有限責任公司）


客戶服務中心
香港九龍紅磡紅鸞道 18 號祥祺中心 B 座地下


客戶服務熱線:2103 8928      sunlife.com.hk


永明金融集團成員之一     總公司設於加拿大多倫多
2022 年 4 月編印     由香港永明金融有限公司刊發


捐款予綠惜地球的「思塑」教育項目之條款及細則：


27.	捐款適用於所有在富越永續優惠下的合資格富越申請。


28.	永明金融將會就每份在富越永續優惠下的合資格富越申請捐出港元 130。捐款總額上限為港元 130,000。


29.	永明金融或捐款的受惠機構將不會向富越永續優惠下的合資格富越申請的保單主權人或客戶發出收據或任何其他形式的文件及／或紀錄以作
扣稅或其他用途。


30.	永明金融保留在不作任何事前通知的情況下，隨時修改、暫停或取消此捐款及修改其條款及細則，以及更改捐款受惠機構的權利。如對捐款有
任何爭議，永明金融保留最終決定權。


備註：


•	 您應按個人或實際需要選購相關產品。投保額外的保險產品前，請根據個人需要及負擔能力作出考慮及選擇。


•	 此單張只載有一般資料，並不構成任何銷售保單建議。有關產品特點和風險詳情，請參閱相關產品推銷刊物。有關釋義及完整的條款及細則
的詳情，請參閱保單文件樣本。我們將應您要求提供有關文件。如果保單文件與此單張內容不符，則以保單文件為準。


有關以上優惠及計劃的詳情，請聯絡您的理財顧問。


此單張旨在香港派發，並不能詮釋為在香港境外提呈銷售、游說購買或提供任何永明金融的產品。








Wong Man Wai Nick 


ZUU Digital Financial Services Limited 


23/F Lee Garden Five 


18 Hysan Avenue 


Causeway Bay 


Hong Kong 


 


9 June 2022 


 


Dear Nick, 


 


Re: Special Monthly Production Allowance (SMPA) Campaign 


As an appreciation of your continued support to Sun Life Hong Kong, we are pleased to offer you extra SMPA 
pursuant to the Supplement to Compensation Schedule on Individual Business with details set forth below: 


 


1. Campaign period:  June, July, August and September 2022 


 
2. The Company will pay you extra SMPA in the following manners: 


With respect to the designated product(s) specified under this clause 2, if you achieve a 19-Month LIMRA 
Type Persistency of at least 80% as at the last date of any given month, the Company will pay you extra SMPA 
at the corresponding percentage of earned FYC on Regular Premium produced in the relevant month set forth 
below. 


Or 
With respect to the designated product(s) specified under this clause 2, the Company will pay you extra SMPA 
at the corresponding percentage of earned FYC on Single Premium produced in the relevant month set forth 
below. 


 


Product Payment type  Product Percentage 


Regular Premium 


 


 Stellar with annual payment mode and policies 
not entitled to the Stellar Green Offer referring 
to applicable Stellar Client Offers leaflet 


125%* 


*If the policy is entitled to the Stellar Green Offer, the percentage will be adjusted to 82% as special handling. 


This Special Monthly Production Allowance (SMPA) Campaign notification shall supersede all previously effective 
Special Monthly Production Allowance (SMPA) Campaign notification referring to corresponding products. Other 
terms and conditions pursuant to the Supplement to Compensation Schedule on Individual Business remain unchanged 
and applicable. 


 


Please contact your business development manager if you have any queries.  


 


Thank you for your support. 


 


Yours sincerely 


 


 


 


 


 


David Varley 


Chief Partnership Officer 


Sun Life Hong Kong Limited 






